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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

IX. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________________  

  

Z Á P I S N I C A 

  

napísaná dňa 12. apríla 2023 na 6. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, uskutočnenom v Galérii  Mestského 

úradu v Spišských Vlachoch. Primátor mesta Spišské Vlachy Vladimír Baloga privítal poslancov MsZ 

a ostatných prítomných. 

  

Prítomní:  

Primátor mesta:      Vladimír Baloga 

Prednostka MsÚ:       Mgr. Marta Tomašková 

Prítomní poslanci MsZ:   Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Svetlana Kočišová, Milan 

Biroščák, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina Dzurilová –prišla 

o 15:54 hod., Jozef Šiška, Bc. Dávid Labaš 

                                                                              
Hlavný kontrolór:    Mgr. Margita Šefčíková                                                                            

Zapisovateľ:            Mgr. Valéria Bašistová                                                          

 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

Začiatok rokovania:        15,44 hod.                                                                                                                         

Ukončenie rokovania:     18,41 hod.  

  
 

Priebeh rokovania:  

 

K bodu 1: Otvorenie  

Priebeh rokovania: K bodu 1: Otvorenie  zasadnutia 

– určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

– voľba návrhovej komisie MsZ 

Primátor mesta navrhol zloženie návrhovej komisie, volebnej komisie, určil overovateľov zápisnice a 

zapisovateľku.  

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch  

volí návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Svetlana Kočišová  

členovia: Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Viliam Grega 

volí volebnú komisiu v zložení : predseda : Ing. Juraj Jánošík 

členovia : Jozef Šiška, Ján Baloga 

určuje za overovateľa zápisnice: Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

skrutátora: Milan Biroščák 

určuje za zapisovateľku: Mgr. Valériu Bašistovú 

 

Primátor mesta - dal hlasovať k bodu č. 1 Otvorenie – voľba návrhovej komisie: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 85/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania 

 

Primátor mesta – dal hlasovať o zverejnenom programe rokovania Mestského zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 86/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – podal pozmeňujúci návrh na doplnenie bodu č. 13 Financovanie investičných akcií mesta 

z prijatého úveru, zriadenie záložného práva a bod č. 14 Návrh na schválenie zámeru nájmu majetku mesta 

Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o. 

p. Šiška  - navrhol doplniť  do programu rokovania bod č. 15. Voľba členov Komisie finančnej a Komisie 

športovej – neposlanci, a bod č. 16. Prešetrenie postupu a obstarania pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy 

– Zahura. 

Primátor mesta – dal o každom bode na doplnenie do programu rokovania hlasovať samostatne. 

Primátor mesta – dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu k bodu č. 2 Schválenie programu rokovania: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje doplnenie bodu č. 13 : Financovanie investičných 

akcií mesta z prijatého úveru, zriadenie záložného práva (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 
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Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 87/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu k bodu č. 2 Schválenie programu rokovania: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje doplnenie bodu č. 14 : Návrh na schválenie zámeru 

nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o. (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 88/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – dal hlasovať o návrhu k bodu č. 2 Schválenie programu rokovania: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje doplnenie bodu č. 15 : Voľba členov Komisie finančnej a 

Komisie športovej – neposlanci (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 89/IX/2023 bolo schválené.  

 

Primátor mesta – dal hlasovať o návrhu k bodu č. 2 Schválenie programu rokovania: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje doplnenie bodu č. 16 : Prešetrenie postupu a obstarania pri 

rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura (uzn. v prílohe). 
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Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Ing. Svetlana 

Kočišová, Bc. Dávid Labaš, Ing. Juraj Jánošík 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: Mgr. Darina Dzurilová - neprítomná 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 90/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 - určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 - voľba návrhovej komisie MsZ 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Pripomienky občanov 

4. Správa o plnení uznesení 

5. Návrh na vyradenie kníh z knižničného fondu 

6. Voľba hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy na obdobie 2023-2029 

7. Správa projektového manažéra o stave projektov 

8. Zámer mesta Spišské Vlachy vyradiť Centrum voľného času Komenského 6, Spišské Vlachy zo 

siete škôl a školských zariadení 

9. Delegovanie zástupcov mesta do Rád škôl a školských zariadení 

10. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Matúš Baloga 

11. Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Blaščáková, Filip 

12. Obchodná verejná súťaž 

13. Financovanie investičných akcií mesta z prijatého úveru, zriadenie záložného práva 

14. Návrh na schválenie zámeru nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o. 

15. Voľba členov Komisie finančnej a Komisie športovej – neposlanci 

16. Prešetrenie postupu a obstarania pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura 

17. Činnosť komisií – výstupy 

18. Rôzne 

19. Interpelácie 

20. Záver 

 

 

K bodu č. 3 Pripomienky občanov  

  

p. Šiška – na ul. 9. mája – občania by chceli požiadať o výrub kríkov v časti ako sú staré bytovky 

a parkovisko z dôvodu neprehľadnosti. 

Primátor mesta - musíme to prezistiť, sú pravidlá do určitej výmery sa to dá, ale je to mimo vegetačného 

obdobia. Dá sa na to prihliadnuť ak to ohrozuje bezpečnosť cestnej premávky. Zvážiť či iba orezať, aby sa 

zvýšila viditeľnosť. 
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p. Biroščák – ohľadom Požiarnej zbrojnice, bola z projektu urobená rekonštrukcia garáží, chýbajú tam 

písmená, ako sa rieši reklamácia keď projekt bol uskutočnený, vyplatený a tieto veci nie sú už dlhšiu dobu 

odstránené. Ďalej priestor parkoviska pri pošte – občania, ktorí vybavujú veci na pošte nemajú kde 

zaparkovať, pošta má parkovisko a vedľa sú priestory na parkovisko pre obchody kde by si mohli odkúpiť, 

alebo dať do prenájmu. 

Ing. Kočišová – tam keď sa bude robiť cesta MRK, tak tam je plánované aj parkovisko.  

p. Biroščák – zberný dvor – kto sa stará o tieto priestory, je tam neporiadok, je tam zamestnanec, ktorý by 

to mal riešiť v týchto priestoroch. 

Primátor mesta – v areáli traktorky? 

p. Biroščák – áno. 

 

O 15:54 hod. prišla poslankyňa Mgr. Darina Dzurilová. 

 

K bodu č. 4 Správa o plnení uznesení 

 

Ing. Kočišová – zo zasadnutia MsZ 22.12.2022 je stále v plnení uznesenie č. 25/IX/2022, z MsZ zo dňa 

15.02.2023 sú v plnení uznesenia č. 58/IX/2023, 59/IX/2023, 60/IX/2023, 61/IX/2023, 62/IX/2023, 

čiastočne splnené uznesenie č. 69/IX/2023. Z predchádzajúceho MsZ zo dňa 15.03.2023 je v plnení 

uznesenie č. 82/IX/2023. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 4 Správa o plnení uznesení: Mestské 

zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 91/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 5 Návrh na vyradenie kníh z knižničného fondu 

 

 

Prednostka MsÚ – Podľa ustanovenia § 2 ods. 7 Vyhlášky Ministerstva kultúry Slovenskej republiky 

č. 201/2016 Z. z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti o spôsobe vedenia odbornej evidencie knižničných 

dokumentov a o revízii a vyraďovaní knižničného fondu v knižniciach platí, že zoznam úbytkov a zoznam 

vyradených knižničných dokumentov sa odsúhlasuje podpisom štatutárneho orgánu alebo inej osoby 

písomne poverenej štatutárnym orgánom. Vzhľadom na potrebu udržiavania knižničného fondu v aktuálnom 

stave, ktorý má byť atraktívny pre čitateľov, je nevyhnutnosťou vyraďovanie neaktuálnych knižných 

jednotiek. Podľa ustanovenia § 14 ods. 5 zákona č. 126/2015 Z. z. predmetom vyraďovania knižničného 

fondu je knižničný dokument, ktorý najmä: nezodpovedá odbornej špecializácii knižnice, je multiplikátom 

alebo duplikátom knižničného dokumentu alebo je z obsahovej stránky zastaraný, je poškodený alebo je 

stratený. Súčasťou predloženého materiálu je zoznam vyradených kníh (spolu 740 exemplárov) v súhrnnej 

hodnote 665,65 €. Návrh uznesenia: Po prerokovaní materiálu Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch: 

berie na vedomie vyradenie kníh z knižničného fondu mestskej knižnice v Spišských Vlachoch v počte 740 

exemplárov a v sume 665,65 €. 
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Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 5 Návrh na vyradenie kníh z 

knižničného fondu: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 92/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 6. Voľba hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy na obdobie 2023-2029 

 

 

Primátor mesta - Vážené mestské zastupiteľstvo, vážení hostia, uznesením číslo 69/IX/2023 zo dňa 

15.02.2023 boli schválené podrobnosti o podmienkach spôsobu vykonania voľby kontrolóra mesta a 

náležitosti prihlášky. Oznam o vyhlásení dňa konania voľby kontrolóra bol zverejnený 20.03.2023 na 

úradnej tabuli mesta Spišské Vlachy a na internetovej stránke. Kontrolóra mesta volí mestské zastupiteľstvo 

na 6 rokov. Jeho funkčné obdobie sa začína dňom, ktorý je určený ako deň nástupu do práce, t.j. 13.4.2023. 

V zmysle citovaného uznesenia sa voľba uskutoční tajným hlasovaním poslancov mestského zastupiteľstva. 

Poprosím Ing. Jánošíka Juraja predsedu komisie pre overenie splnenia náležitostí doručených prihlášok 

kandidátov na výkon funkcie kontrolóra mesta Spišské Vlachy, aby Vás oboznámil s výsledkami posúdenia. 

Ing. Jánošík – predseda komisie na otváranie obálok – v zmysle uznesenia mestského zastupiteľstva sa 

27.03.2023 uskutočnilo stretnutie komisie pre otváranie obálok a posúdenie splnenia náležitosti doručených 

prihlášok jednotlivých uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy. Prítomní 

členovia: Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová, p. Jozef Šiška, p. Ján Baloga, všetci poslanci mestského 

zastupiteľstva. Do termínu podania prihlášok – do 20.03.2023  do 15:00 hodiny, bolo do podateľne 

Mestského úradu Spišské Vlachy doručených 5 obálok 5 uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra Mesta 

Spišské Vlachy. Po otvorení obálok komisia skontrolovala predložené doklady uchádzačov a vyhodnotila 

splnenie podmienok v zmysle Uznesenia MsZ v Spišských Vlachoch č. 69/IX/2023 jednotlivými 

uchádzačmi a konštatuje, že do výberového konania sa prihlásili nasledovní uchádzači a splnili stanovené 

podmienky tak ako je uvedené: 

 

1. Ing. Matúš Kacvinský,  

2. Mgr. Margita Šefčíková,  

3. Mgr. Mária Dzurillová,  

4. Mgr. Vladislav Leško,  

5. Ing.  Miroslava Borženská,  

 

Primátor mesta - v zmysle týchto schválených podmienok má každý kandidát právo v deň konania voľby 

vystúpiť na rokovaní mestského zastupiteľstva a prezentovať svoju doterajšiu profesionálnu prax 

a predstavy o budúcom pôsobení vo funkcii kontrolóra mesta Spišské Vlachy a to v časovom rozsahu 5 

minút. Pri prezentácii budeme postupovať takto: kandidátom budem udeľovať slovo v abecednom poradí. 

Hneď po vystúpení kandidáta bude priestor na otázky.  

 

Krátka prezentácia jednotlivých uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy. 
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Primátor mesta - voľba kontrolóra bude prebiehať v tejto miestnosti v galérii mesta Spišské Vlachy, 

kontrolovať a riadiť ju bude volebná komisia. Poprosím členov komisie, aby skontrolovali obálky. Po vložení 

hlasovacieho lístka do obálky, obálku zalepíte a odovzdáte na pripravený stolík. 

Všetci prítomní poslanci MsZ pristúpili k aktu voľby hlavného kontrolóra tajným hlasovaním. 

Ing. Jánošík – vyzval členov volebnej komisie, aby pristúpili k sčítaniu hlasov. 

Primátor mesta - poprosím predsedu komisie, aby nás oboznámil s výsledkami hlasovania na funkciu 

hlavného kontrolóra mesta Spišské Vlachy na obdobie 2023 – 2029 a následne, aby volebnú dokumentáciu 

odovzdal zapisovateľke. 

Ing. Jánošík -  volebná komisia zvolená poslancami mestského zastupiteľstva Mesta Spišské Vlachy 

v zložení: predseda: Ing. Juraj Jánošík, členovia: Ján Baloga, Jozef Šiška konštatuje, že pre voľbu kontrolóra 

Mesta Spišské Vlachy bolo vydaných 9 hlasovacích lístkov. Z uvedeného počtu bolo odovzdaných 9 lístkov, 

z toho platných 9 hlasovacích lístkov. 

Počet odovzdaných platných hlasov pre jednotlivých kandidátov: 

1. Ing. Borženská  Miroslava – 0 platných hlasov 

2. Mgr. Dzurillová Mária – 2 platné hlasy 

3. Ing. Kacvinský Matúš – 0 platných hlasov 

4. Mgr. Leško Vladislav – 0 platných hlasov 

5. Mgr. Šefčíková Margita – 7 platných hlasov 

 

Na základe uvedených výsledkov volebná komisia konštatuje, že kandidátka Mgr. Margita Šefčíková bola 

právoplatne zvolená nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov MsZ mesta Spišské Vlachy za hlavného 

kontrolóra mesta Spišské Vlachy. 

 

Primátor mesta – ďakujem za prácu volebnej komisii a zároveň novozvolenej kontrolórke mesta Spišské 

Vlachy blahoželám. 

Mgr. Šefčíková - ďakujem za prejavenú dôveru.  

Primátor mesta – poprosím návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia o voľbe kontrolórky mesta 

Spišské Vlachy. 

Ing. Kočišová – prečítala návrh uznesenia: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch Podľa § 18a zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov volí do funkcie kontrolóra Mesta 

Spišské Vlachy Mgr. Margitu Šefčíkovú s nástupom do práce od 13. 04. 2023 a pracovným úväzkom v 

rozsahu 50 %. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 6 Voľba hlavného kontrolóra mesta 

Spišské Vlachy na obdobie 2023-2029 : Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 93/IX/2023 bolo schválené.  

 

Bola vyhlásená 15 minútová prestávka. 
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K bodu č. 7 Správa projektového manažéra o stave projektov 

 

 

Mgr. Čurilla – prítomných poslancov informoval o stave projektov: 

Novostavba MŠ: 

- stále čakáme ohľadom navýšenia NFP o 25 %, podľa posledných informácii je táto naša žiadosť na odbore 

kontroly verejného obstarávania s tým, že od riadiaceho orgánu išlo rozhodnutie, žeby to malo byť bez 

korekcií, takže čakáme už na formálne schválenie oddelenia ministerstva vnútra. 

- Realizácia VO na nábytok, hračky, kuchyňu a vonkajšie ihrisko - v tejto súvislosti sme sa rozhodli, že to 

detské ihrisko, ktoré bolo pôvodne plánované pred budovou, tam ako je to parkovisko, sme sa rozhodli že 

ho dáme za budovu. Je to lepšie umiestnenie a aj sa zjednotí tá časť, ktorú bude mať na starosti škôlka.  

- v blízkej dobe budeme mať odpoveď ohľadom zmenového konania. Na tomto projekte spolupracujeme 

s firmou Mediinvest, ktorá je externým manažérom tohto projektu. 

 Podpora environmentálnej výchovy v meste Spišské Vlachy: 

- tento projekt si realizujeme sami, tu bolo takisto zmenové konanie, ale je už ukončené. Čakáme na dodatok 

a dodávatelia už budú môcť začať dodávať tovar.                                                              

Obnova cykloturistického chodníka v meste Spišské Vlachy, časť Zahura 

- Proces VO na webovú stránku a mobilnú aplikáciu ukončený, dokumentácia zaslaná na ex-post kontrolu 

VO. Čo sa týka stavby, zajtra mal byť ukončený výber dodávateľa, lenže nastal technický problém, úrad pre 

verejné obstarávanie odporučil predĺžiť lehotu, aby sme zachovali súťaž, tak to posúvame o 5 dní s tým, že 

tento technický problém už bol odstránený.  

Základná infraštruktúra – cesta a chodník na ulici Jilemnického, Hornádskej a Komenského 

- Čaká sa na rozhodnutie, stavba bola pozastavená z dôvodu doplnenia projektových záležitosti zo strany 

ODI, predpokladaný začiatok stavebných prác 05/2023, ukončiť musíme do 11 – 12/2023. 

Budovanie prvkov zelenej infraštruktúry: 

- revitalizácia Rudoľovej záhrady, časti kruhového objazdu, a časti parku na ul. SNP  - tam by sme chceli 

začať zmenové konanie kvôli navýšeniu príspevku, lebo sme vysúťažili nižšiu cenu, ale výška NFP nám 

dovoľuje tento projekt navýšiť ešte o cca.  65.000 eur, čiže dorovnať do výšky NFP. V tomto prípade by to 

už firma vedela zrealizovať. Tam bol ten istý problém ako pri škôlke, zvýšili sa náklady a firma nezačala 

s realizáciou. 

Pumptrack: 

- informácia z KSK, že sa budú meniť zmluvy, ale to bude celoplošne pre všetky pumptracky, čakám že 

príde nejaká zmena v podobe dodatku, alebo zmluvy. Tam by to malo byť presnejšie zdokumentované, že 

čo sa bude ďalej diať. Nie sú jasné termíny realizácie a ukončenia projektu, platí to o všetkých pumptrackoch. 

Projekt Zberný dvor pre mesto Spišské Vlachy: 

- Čakáme na výsledok schválenia žiadosti o NFP, aj v tomto projekte bojujeme s časom, potrebujeme 

obstarať komunálnu techniku, ale existuje možnosť akoby sme získali ďalší čas. Aj tento projekt musí byť 

ukončený do konca tohto roka, tzn. všetko vyobstarané, zaplatené, dodané. Pokiaľ by sme využili spôsob 

predfinancovania, dokonca nám to bude umožnené zo strany Slovenskej agentúry životného prostredia tak 

vieme tú techniku zaplatiť, ale posúva sa nám čas dodania približne do polovičky roka 2024, čo nebude už 

problém pre tých dodávateľov. Najväčší problém je tú techniku vyobstarať, a aby nám to dodávateľ vedel 

v tom časovom horizonte dodať.  

Primátor mesta – navrhujem, keďže materiál bol k dispozícii, tak ak má niekto otázky k týmto veciam nech 

sa pýta konkrétne. 

Mgr. Dzurilová – ja by som sa spýtala na zberný dvor, čo to znamená, že žiadosť by mala byť schválená. 

Mgr. Čurilla – informovali ma neoficiálne, že nám príde pozitívne rozhodnutie. 

p. Šiška - čo sa týka oválu, tam čakáme stále na úver? 

Primátor mesta – podpisovanie zmluvy o úvere by malo byť na budúci týždeň, keďže to bolo aj v zmene 

rozpočtu následne bude vyplatený. 

Mgr. Čurilla – v súvislosti s tým oválom treba myslieť na to, že keď sa ten ovál postavil zamedzil sa prístup 

cez tú veľkú bránu čo je pri základnej škole vzadu, bude potrebné rozmýšľať aj nad tým, že budeme musieť 

urobiť ďalší vstup. Takisto by bolo dobré tú plochu na skok do piesku zarovnať. 

p. Šiška – čo sa týka škôlky tam sa plánuje parkovisko pred škôlkou? 

Mgr. Čurilla – ihrisko sme sa rozhodli posunúť dozadu. Tam je naplánovaná zelená plocha, je tam veľa 

potrubných vedení. 

JUDr. Ing. Kandrik – je tam parkovisko naplánované aj parkovacie miesta. 
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Mgr. Čurilla  - projekt Rodinka – detské ihrisko na ul. 9. mája – tam sme získali 50 000 eur, máme ich na 

účte, ktoré môžeme využiť do konca roka, ale budeme potrebovať navýšiť zdroje, pretože takisto dochádza 

k tomu, že je drahší materiál, nie je možné to zrealizovať. Navrhujem, aby sme oslovili dodávateľov 

o cenové ponuky a následne by sme to predložili do zastupiteľstva. Projekt je veľmi pekný, počíta sa 

s revitalizáciou celej zelenej plochy na ul. 9 mája aj v časti ako bola stará kotolňa a stará čistička. 

Primátor mesta - tu treba podotknúť v projekte nie je úprava plochy okolo tých objektov, prvkov. Tam bude 

ešte investícia mesta do úpravy zelene okolo toho. 

Mgr. Čurilla - odhadujem navýšenie o 25-30.000 eur. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 7 Správa projektového manažéra 

o stave projektov: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch berie na vedomie (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 94/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 8 Zámer mesta Spišské Vlachy vyradiť Centrum voľného času Komenského 6, Spišské 

Vlachy zo siete škôl a školských zariadení  

 

 

 Ing. Dzurila – predmetom predkladaného materiálu je zámer mesta Spišské Vlachy vyradiť Centrum 

voľného času Komenského 6, Spišské Vlachy, zo siete škôl a školských zariadení. Zhodnotenie doterajšieho 

stavu. V zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Vlachy je v súčasnosti ZŠ Komenského 6, Spišské 

Vlachy, ZŠ SNP 13, Spišské Vlachy, ZUŠ Komenského 6, Spišské Vlachy, CVČ Komenského 6, Spišské 

Vlachy, MŠ SNP 1, Spišské Vlachy, vrátane ich elokovaných pracovísk a školských zariadení. Na území 

mesta Spišské Vlachy sa nachádzajú dve centrá voľného času. Jedno centrum 

je s právnou subjektivitou (CVČ Komenského 6, Spišské Vlachy) 

a druhé centrum pri ZŠ je organizačnou zložkou ZŠ Komenského 6, Spišské Vlachy. 

Mesto Spišské Vlachy po dôkladnom zvážení všetkých kladov a záporov prihliadajúc aj 

na finančnú stránku dospelo k záveru, že výchovné a voľno časové činnosti CVČ v plnej 

miere dokáže zabezpečiť CVČ pri základnej škole. Ďalšia činnosť Centra voľného času 

Komenského 6, Spišské Vlachy, sa javí z ekonomického hľadiska ako neudržateľná. 

Preto sa mesto Spišské Vlachy rozhodlo ukončiť činnosť CVČ a vyradiť ho zo siete škôl a školských 

zariadení podľa § 17 a § 23 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Nakoľko CVČ Komenského 6, Spišské Vlachy aktívne pracuje 

s deťmi a mládežou, celá aktivita sa prenesie pod záštitu CVČ 

pri ZŠ Komenského 6, Spišské Vlachy, tak, aby záujmová (krúžková) činnosť detí 

a mládeže nebola touto zmenou ovplyvnená a plynule pokračovala ďalej. 

V konečnom dôsledku pre deti, ich rodičov a tiež vedúcich krúžkov k žiadnej viditeľnej 

a citeľnej zmene nedôjde. Jedná sa skôr o byrokratický úkon. 
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Ing. arch. Čurilla – chcem sa opýtať riaditeľky CVČ či to nemá negatívny vplyv na fungovanie, dokáže škola 

zabezpečiť to čo Vy? 

Mgr. Suchá - škola sa musí vyjadriť. 

Ing. arch. Čurilla - pani riaditeľka si s tým stotožnená? 

Mgr. Šofranková - my máme CVČ pri Základnej škole s tým, že záujmová činnosť, ktorá fungovala, tak len 

v rámci projektu. Naše CVČ nedokáže fungovať, my dostávame peniaze zo vzdelávacích preukazov len na 

nepravidelnú činnosť, pravidelnú máme len jednu jedinú a to európske partnerstvá, ktoré organizovali 

učitelia. Čiže my sme z mesta nedostávali žiadne peniaze na fungovanie. 

Mgr. Suchá - čo sa týka vplyvu na tie deti, CVČ pri ZŠ tam nie je problém, aby neprijalo detí z okolia, je to 

to isté ako bolo CVČ samostatné. V minulosti sa vytvorilo samostatné hlavne kvôli tomu, že malo širší záber 

pre deti. Bola tu cirkevná škola, ktorá nechcela dávať deti do CVČ pri ZŠ. Tým pádom my máme teraz detí 

aj z okolitých obcí. Ja netvrdím, že sa to môže zopakovať, že rodičia nebudú chcieť dávať deti do CVČ pri 

ZŠ. Tým, že my sme boli samostatná jednotka, neutrálna jednotka, sme mohli zobrať zovšadiaľ. Inak by to 

nemalo mať negatívny dopad.  

Mgr. Šofranková - jedine finančný dopad, lebo my bojujeme s financiami, či keď budeme chcieť rozšíriť 

činnosť, či budú peniaze, lebo naši učitelia nie sú vedúcimi záujmových útvarov. Čaká nás veľa práce, s tým 

súvisia nové vnútorné predpisy, neviem, čo sa týka financovania, či bude nové VZN kvôli členskému 

poplatku. Možno by bolo potrebné ešte nejaké stretnutie, aké sú predstavy ďalej. 

Ing. arch. Čurilla - tie čísla vyzerajú dobre, ďalšia vec je to reálne preklopenie. 

Mgr. Suchá – tie čísla a analýzy sú z minulého školského roku a to sa vlastne dotýkalo aj obdobia Covidu, 

preto je tam aj počet detí 84, teraz máme okolo 150 detí. Taktiež aj krúžková činnosť je viac krúžkov, čiže 

keď sa to preklopí neviem vlastne o koľko sa ušetrí, lebo to je ten hlavný zámer. Len neviem o koľko sa 

ušetrí keď ešte budú fungovať aj nejaké záujmové útvary pri základnej škole, alebo tie útvary, ktoré tam 

fungovali, a budú fungovať ďalej, čiže to sú noví vedúci, nové deti a to sa tiež trošku navýši. 

Ing. Dzurila - predbežný odhad je, že toho roku sa neušetrí nič. Úspora bude až v ďalších rokoch. 

Tam sa ráta s úsporou 15.000 – 20.000 eur ročne. Už je v tom zahrnuté aj to, čo by sa dalo škole na 

dorovnanie tých aktivít. Základ je, že škola má vzdelávať deti podľa zákona a táto činnosť je vlastne činnosť 

školy navyše, preto sa musí dofinancovať z prostriedkov mesta. 

Počítame s tým, že rozpočet, ktorý je v súčasnosti na CVČ sa prerozdelí medzi aktivity mesta a náklady, 

ktoré vzniknú základnej škole práve touto krúžkovou činnosťou.  

Mgr. Šofranková - či to bude dostatok, lebo budeme pokračovať v aktivitách a škoda by bola keby deti tú 

záujmovú činnosť alebo voľnočasové aktivity nemali. 

Ing. Dzurila - určite ide o to, že mesto musí pokryť tú činnosť, ktorú budete mať Vy navyše. CVČ pri ZŠ 

bude financovať mesto.  

p. Šiška - a doteraz to financoval kto? 

Ing. Dzurila – doteraz CVČ pri ZŠ bolo pre mesto neaktívne. CVČ ako právnickú osobu financovalo mesto. 

p. Šiška – takže nemení sa nič, iba hlavička. Peniaze, ktoré šli teraz do CVČ - právnickej osoby, pôjdu do 

CVČ pod ZŠ. 

Ing. Dzurila - v podstate áno, ale nie v takom veľkom rozsahu, trošku v zníženom. 

Ing. arch. Čurilla - ak sa udeje niečo nepredvídané, lebo musí sa to prerobiť a škola zrazu zistí, ako keby to 

bolo cez čo je schopná pojať. 

Ing. Dzurila - škola štátne peniaze môže použiť iba na to, čo jej určuje zákon. ŠJ je taktiež financovaná 

z originálov z mesta, takisto by to bolo aj v prípade CVČ pri ZŠ, tiež by to škola dostala v rámci svojho 

rozpočtu už napočítané aj na CVČ.  

Ing. arch. Čurilla - čiže na školu to bude mať dopad: zmení sa organizačná štruktúra.  

Ing. Dzurila - a dostane viac financií, aby pokryla túto činnosť. 

Primátor mesta - treba si uvedomiť jednu vec, že pôvodne sme rozmýšľali aj nad úplným zrušením CVČ 

nakoľko sa to bežne deje na Slovensku v tejto zlej finančnej situácii, to by bolo pre nás z finančného hľadiska 

to najoptimálnejšie. Samozrejme záujmová činnosť detí je pre nás priorita, preto sme sa od tohto pôvodného 
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zámeru odklonili a snažili sme sa nájsť to lepšie riešenie - aby nezaniklo CVČ, ale zároveň aby nás to toľko 

nestálo ročne. 

Prebehla krátka diskusia k jednotlivým krúžkom. 

Mgr. Šofranková – naozaj je to tak, že súčasné CVČ my vlastne ťaháme, čo sa týka energií a priestorov. 

CVČ nemá dostatok financií, aby nám vykrylo nejaké náklady. 

Ing. Jánošík – rušia sa MŠ, máme tu dohodárov na určitú sumu, neviem, či potom prejdú pod CVČ pri ZŠ, 

alebo či budú len učitelia, a keď to preberú učitelia, či budú spokojní s tou hodinovou mzdou, či nám potom 

nestúpnu náklady. Možno nadšenci to robia za menej.  

Ing. Dzurila – vieme zvýšiť poplatky a tie poplatky vieme premietnuť do mzdy týchto vedúcich. 

Primátor mesta – k tomuto bodu sa prihlásila do rozpravy PaedDr. Marcela Satmáryová, DSc., nech sa páči. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. – tieto vaše reči o tom, že sa ušetrí 15.000 -20.000 eur ročne sa mi javia veľmi 

smiešne v porovnaní s tým, že ste schválili výdavky na mzdy a platy vo výške viac ako 90.000 eur plusom, 

to ako prvá vec. Druhá vec, pokiaľ by som mala rozhodovať o tak závažnej veci čakala by som k materiálom 

priložené vyjadrenia rady školy, rady CVČ a takisto vyjadrenie mestskej školskej rady. Chcem sa opýtať 

boli také vyjadrenia? 

Ing. Dzurila -  toto je ešte len uznesenie na to, aby to nedopadlo tak, že začneme všetko riešiť so 

štátnymi orgánmi a nakoniec sa dozvieme, že zastupiteľstvo s tým nesúhlasí. Na základe tohto uznesenia sa 

ešte len začína ten proces, , osloví sa školská inšpekcia, regionálny úrad, osloví sa mestská školská rada, a na 

konci celého procesu bude prijaté VZN, ktorým sa vyradzuje CVČ zo siete škôl. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - nie, VZN-ko o zrušení je prijaté na základe vyjadrenia Ministerstva školstva 

o vyradení zo siete škôl. 

Primátor mesta – my schvaľujeme zámer. 

PaedDr. Satmáryová, DSc.  - Vy schvaľujete zámer mesta Spišské Vlachy vyradiť Centrum voľného času 

zo siete škôl a školských zariadení kde v návrhu uznesenia je uvedené, že ukladá oprávnenému 

zamestnancovi MsÚ Spišské Vlachy vykonať potrebné úkony smerujúce k vyradeniu Centrum voľného času 

zo siete škôl a školských zariadení. Úkon smerujúci k vyradeniu znamená požiadať ministerstvo školstva 

o vyradenie. 

Mgr. Šefčíková HKM - veď tie úkony tam nie sú špecifikované všetky, tých úkonov bude viac. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - chcem sa opýtať, aké bolo vyjadrenie finančnej komisie k tomuto ušetreniu 

finančných prostriedkov, pretože finančná komisia je funkčná od decembra 2022. 

p. Šiška – komisia nezasadala, dnes bude bod na doplnenie členov z radov neposlancov. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - komisia je funkčná. 

p. Šiška - je funkčná, hovorím o tom, že nezasadala. 

PaedDr. Satmáryová, DSc. - v poriadku, považujem to za dosť dôležitý krok na to, aby nezasadala. Tie 

materiály, ktoré máte na stole, by som nenazvala, že je to analýza pretože to sú opísané údaje z rozpočtu. 

V analýze by som očakávala aké sú náklady na CVČ, čo tam je minuloročné, aké sú náklady na krúžkovú 

činnosť, keby to bolo pod školou a rozdiel by boli ušetrené peniaze. Osobne si nemyslím, žeby škola utiahla 

z 20.000 eur ročne 150 detí a 11 krúžkov. A to ešte nerátame 3x odstupné pre terajších zamestnancov CVČ 

na ktoré majú podľa zákona aj podľa smernice EÚ nárok, keďže nebudú vykonávať žiadnu, alebo ani tú istú 

funkciu. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 8 Zámer mesta Spišské Vlachy 

vyradiť Centrum voľného času Komenského 6, Spišské Vlachy zo siete škôl a školských zariadení:  

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Proti: Ján Baloga, Milan Biroščák, Bc. Dávid Labaš 
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Zdržal sa: Ing. arch. Martin Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška 

Nehlasoval: x 

Za: 3 Proti: 3 Zdržal sa: 3 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že návrh uznesenia nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 Delegovanie zástupcov mesta do Rád škôl a školských zariadení 

 

Ing. Dzurila - predmetom predkladaného materiálu je Delegovanie zástupcov mesta do Rád škôl a školských 

zariadení, a to do: 

- Rady školy pri ZŠ Komenského 6, Spišské Vlachy, 

- Rady školy pri ZUŠ Komenského 6, Spišské Vlachy, 

- Rady MŠ SNP 1, Spišské Vlachy, 

- Rady CVČ Komenského 6, Spišské Vlachy, 

podľa zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom 

záujme v znení neskorších predpisov, vyhlášky č. 230/2009 Z. z., ktorou sa mení vyhláška č.291/2004 Z. z. 

ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení. Mesto Spišské Vlachy má v súčasnosti delegovaných všetkých 

zástupcov mesta v radách škôl. Po zvážení žiadosti riaditeľov škôl a zhodnotení účastí a aktivít delegátov na 

zasadnutiach rád škôl sa primátor mesta rozhodol nahradiť niektoré delegované osoby v radách škôl. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 9 Delegovanie zástupcov mesta do 

Rád škôl a školských zariadení : Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 95/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 10 Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Matúš Baloga 

 

 

Prednostka MsÚ - Mesto Spišské Vlachy a Ing. Matúš Baloga na základe uznesenia MsZ 

č. 451/VIII/2022 z 30. mája 2022, ktorým bol schválený prevod vlastníckeho práva 

k pozemku vo vlastníctve mesta, uzavreli príslušnú kúpnu zmluvu. Kupujúci v súlade 

s uzavretou kúpnou zmluvou vyplatil dohodnutú kúpnu cenu vo výške 2 017,92 €. Pri 

zápise vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností sa zistilo, že geometrický plán nie 
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je možné zapísať pre chybu, ktorú spôsobil geodet. Mesto následne požiadalo 

kupujúceho o predloženie opraveného geometrického plánu. Geodet vypracoval nový 

geometrický plán, v ktorom došlo k zmene čísel parciel, ale aj ich výmery. Rozdiel je 

spolu 5 m². Vzhľadom k uvedenému je potrebné: 

- zrušiť uznesenie MsZ č. 451/VIII/2022 z 30. mája 2022, 

- odstúpiť od kúpnej zmluvy a vrátiť kúpnu cenu kupujúcemu, 

- schváliť nové uznesenie o predaji pozemkov vo vlastníctve mesta: 

1. parcela registra „C“ č. 5694/39 vo výmere 18 m², druh pozemku: trvalý trávny porast, 

2. parcela registra „C“ č. 7854/6 vo výmere 24 m², druh pozemku: lesný pozemok, 

3. parcela registra „C“ č. 5693/31 vo výmere 17 m², druh pozemku: trvalý trávny porast, 

- a to za cenu 31,53,- € / m². Predpokladaný príjem 1 860,27 €.  

 

Primátor mesta – budeme mať dve uznesenia, jedným sa bude uznesenie rušiť, a druhým schvaľovať nové 

uznesenie. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Návrh na predaj nehnuteľnosti 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Matúš Baloga: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch ruší 

(uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 96/IX/2023 bolo schválené.  

  

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 10 Návrh na predaj nehnuteľnosti 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Matúš Baloga: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 97/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

 



14 

 

K bodu č. 11 Návrh na predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Blaščáková, Filip 

 

 

Primátor mesta - Mesto Spišské Vlachy na základe žiadosti ako aj na základe výzvy na vysporiadanie 

pozemku zastavaných stavbou oslovilo majiteľov týchto stavieb za účelom vysporiadania pozemku pod 

stavbami. Mikuláš Filip a Mária Blaščáková žiadajú mesto o odkúpenie tohto pozemku: parcela registra „C“ 

parc. č. 7730/195 vo výmere 149 m², druh pozemku ostatná plocha za cenu 10 €/m². Odôvodňujú to tým, že 

na vlastné náklady vyrovnali terénne nerovnosti a vybudovali odvodňovací kanál. Cítia sa poškodení tým, 

že boli opomenutí pri stavebnom konaní a novovybudovanou cestou došlo k narušeniu odvodňovacieho 

kanála a ohrozeniu spoločného elektrorozvádzača.  

Ing. Kočišová - bolo to aj na stavebnej aj na finančnej komisii už dávnejšie a každý bol proti tomu, všetkým 

sa predávalo za 31,53,- € / m², členovia na komisii boli proti tomu, aby sa to predávalo za nižšiu cenu. 

Mgr. Šefčíková HKM - do budúcna by to mohlo spôsobiť nebezpečný precedens pre ďalších uchádzačov 

o pozemky. Domáhali by sa potom z akéhokoľvek dôvodu takejto zľavy. Treba rešpektovať, že tá cena je 

daná. 

p. Baloga – nemôžeme dať inú cenu keď tá je vo VZN-ku schválená. 

Mgr. Šefčíková HKM - áno postupovali by ste v rozpore.  

p. Baloga – či sa tam po odkúpení nezamedzí prístup k ceste? 

Primátor mesta - v prvom rade to nie je cesta, je to len pozemok, tam ani cesta nikdy nebola. Cesta je tam už 

teraz uzavretá kvôli prístrešku a vedľa už nie je mestský pozemok, je to súkromný pozemok. 

Ing. arch. Čurilla - otázka je či to tam chceme naozaj uzavrieť, či je to dobré? Je potrebné si to zvážiť. 

Primátor mesta – už ste uznesením o schválení predaja pozemku túto „cestu“, ktorá nie je cestou, uzavreli. 

Ing. arch. Čurilla - ja som na tvari miesta nebol, keby som videl ten prístrešok nikdy by som s tým nesúhlasil.  

Primátor mesta - ten prístrešok je tam 20 rokov, ak nie viac. 

Ing. Jánošík – umožnili sme, aby si vysporiadali pozemky pod svojimi stavbami a p. Blaščák nerobí nič iné. 

Cesta tam nebola žiadna a nevidím dôvod prečo by p. Blaščák mal trpieť za chybu, ktorá nebola jeho vinou, 

nemali by sme ho nejak trestať že má pozemok pod prístreškom. Je tam cesta od Sabinky, je tam cesta od 

hlavného privádzača, možnosť tam je iba vytrestáme pána Blaščáka. 

Ing. Kočišová - čím menej ľudí bude chodiť po tej ceste, tým menej bude problémov. 

Po vzájomnej dohode bolo prečítané druhé uznesenie v poradí. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 11 Návrh na predaj nehnuteľnosti 

vo vlastníctve mesta Spišské Vlachy – Blaščáková, Filip: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana 

Kočišová 

Proti: Ján Baloga 

Zdržal sa: Ing. arch. Martin Čurilla, Bc. Dávid Labaš 

Nehlasoval: x 

Za: 6 Proti: 1 Zdržal sa: 2 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 98/IX/2023 bolo schválené.  
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K bodu č. 12 Obchodná verejná súťaž 
 

 

 

Prednostka MsÚ - Anna Olejníková žiadala mesto o odkúpenie pozemku: par. č. 2415/7, par. r. „C“ – orná 

pôda o výmere 263 m². Predpokladaný príjem 2 630 €. 

Primátor mesta - je to materiál z minulého roku, prechádzalo to komisiou, zastupiteľstvom už nie, nakoľko 

sa neuskutočnilo. Ide o žiadosť o odkúpenie časti pozemku mesta s tým, že vypracovanie GP by malo byť 

na náklady mesta, je to za cenu 10 eur/m². Nech sa páči, vyjadrite sa.   

Ing. Grega - včera na pracovnom stretnutí sme pozerali kataster k tomu, predajom tohto pozemku by sa 

v podstate zamedzil prístup iným majiteľom k ich pozemkom. Sú tam viacerí, jeden z pozemkov je 

majiteľom Slovenská republika, ďalšia parcela má asi 4 majiteľov, a ešte jedna, ktorá bola predaná vrecným 

bremenom. 

Ing. arch. Čurilla – zamedzíme tým pádom rozvoju mesta, je tam dosť ucelená plocha na predaj ďalších 

pozemkov pre rodinné domy.  

Primátor mesta - je tam množstvo pozemkov súkromných vlastníkov, je tam jediná parcela v okolí, ktorú má 

Slovenská republika, myslím, že jednu má mesto, všetko ostatné sú súkromné pozemky. Ja by som len uvítal, 

ak by bola možnosť riešiť tam individuálnu výstavbu, ale treba si ešte pozrieť kataster, je tam množstvo 

súkromných pozemkov  

Ing. Kočišová – mali sme informáciu načo by chceli ten pozemok využiť? 

Primátor mesta - to je materiál, ktorý prešiel stavebnou komisiou minulého roku, nech sa vyjadria členovia 

komisie z minulého roku aký je zámer. 

Ing. arch. Čurilla - vtedy nám to nepripadalo až také, aby to ohrozovalo úmysly mesta, alebo zámery mesta, 

nebolo to až také, teraz to začína byť dosť na pováženie, že o čo ide. 

p. Šiška - je tam záplavová oblasť, nedostane tam stavebné povolenie. 

Primátor mesta - momentálne to nie je ani v územnom pláne.  

Ing. Jánošík – treba sa tam ísť pozrieť. 

p. Baloga - aby sme tým druhým nezamedzili prístup. 

Primátor mesta – vzhľadom na viacero nevyjasnených faktov a názorov navrhujem odročiť tento bod na 

ďalšie mestské zastupiteľstvo a zároveň, aby to prešlo komisiou výstavby a životného prostredia ešte raz. 

Mgr. Šefčíková HKM – odporúčam hlasovať o procedurálnom návrhu, že sa v prejednaní predmetného bude 

pokračovať na ďalšom zastupiteľstve opäť. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 12 Obchodná verejná súťaž: 

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 99/IX/2023 bolo schválené.  

 

vyhlásená 5 minútová prestávka. 
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K bodu č. 13 Financovanie investičných akcií mesta z prijatého úveru, zriadenie záložného práva 

 

 

Ing. Dzurila – Predmetom predkladaného materiálu je doplnenie požiadaviek k uzatvoreniu zmluvy o úvere 

od poskytovateľa návratného zdroja financovania Prima banky Slovensko a.s. Dňa 15.3.2023 uznesením 

MsZ č. 82/IX/2023 bolo schválené prijatie Municipálneho úveru  vo výške 1 500 000,- eur poskytnutého zo 

strany Prima banky Slovensko, a.s, za podmienok dojednaných v príslušných úverových zmluvách. Po 

následných rokovaniach s Prima bankou Slovensko a.s. je potrebné pred podpísaním zmluvy o úvere doplniť 

zoznam financovania investičných akcií mesta Spišské Vlachy, vrátane refundácie, ktoré budú financované 

z prostriedkov úveru a zriadenie záložného práva na pohľadávky zo všetkých účtov s registráciou v 

Notárskom centrálnom registri záložných zmlúv. Úver sa redukuje na výšku 1.225.000,- EUR. Ide o to, že 

Prima banka nám nebude schvaľovať úver ak dopredu nebudú jasné projekty, nemusí byť schválená výška 

na konkrétne, ale musí tam byť zoznam projektov do ktorých mesto môže a nemusí ísť. To čo nebude 

schválené, to nám nepreplatia. Spôsob nebude taký ako doteraz, že oni nám pošlú peniaze a my to zaplatíme, 

ale my pošleme faktúru, zmluvu, projekt banke a oni budú vyplácať. 

Primátor mesta - banka si žiadala uznesenie o zozname, ktorý sme trošku doplnili, navýšili oproti tomu 

pôvodnému, napr. rekonštrukcia hrádze Zahura, vykurovanie a rekonštrukciu administratívnej budovy 

mestského úradu a ďalšie investičné aktivity mesta špecifikované v schválení mestským zastupiteľstvom. 

Čiže len plníme požiadavky banky. 

Ing. Jánošík - chcem sa spýtať, na čo to zriadenie záložného práva. 

Ing. Dzurila - záložné právo je na účty mesta. Ide o to, že ak mesto bude mať záväzky voči niekomu inému, 

aby sa nestalo, že nám môžu zablokovať účty a nebudeme môcť platiť vôbec nič, ani splácať banke úvery. 

Banka sa poistila proti tomu a rozhodla sa, že nové úvery bude poskytovať iba touto formou. 

Ing. Jánošík – neznamená to, že dáme do zálohy nejaký majetok. 

Ing. Dzurila - nie.  

p. Šiška – my sme rátali s úverom vo výške 1 500 000 eur, tá výška sa zníži. 

Primátor mesta - zníži sa na 1 225 000 eur. 

p. Šiška - tým pádom nám klesne aj miera zadlženia. 

Mgr. Šefčíková HKM - áno, bude to okolo 55 %, klesne o nejaké 4 %. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 13 Financovanie investičných akcií 

mesta z prijatého úveru, zriadenie záložného práva: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 100/IX/2023 bolo schválené.  
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K bodu č. 14 Návrh na schválenie zámeru nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - 

KROMSPORT s.r.o. 

 

 

 

Primátor mesta – o tomto sme sa rozprávali na zastupiteľstve dňa 22.12.2022, išiel do nájmu lyžiarsky vlek, 

chata a priľahlé pozemky spoločnosti Kromsport na zimnú prevádzku a skúšobnú dobu s tým, že po 

ukončení tejto určitej doby je záujem zo strany prevádzkovateľa pokračovať v aktivitách a má záujem o  

prenájom týchto nehnuteľností s tým, že tam bude vykonávať aktivity celoročne, bude sa o všetok tento 

majetok a nehnuteľnosti starať. Zároveň sa aj zaviaže, že bude v určitom objeme aj investovať do údržby, 

resp. opravy chaty tak, aby spĺňala minimálne hygienické požiadavky. V lete tam chce od prenájmu 

bicyklov, elektrobicyklov cez rôzne iné aktivity s tým, že mesto má kedykoľvek právo a nárok zorganizovať 

tam akúkoľvek akciu, takisto bude spolupracovať aj s členmi oddielu. 

Mgr. Šefčíková HKM - toto je prvý krok, ktorý smeruje k samotnému prenájmu, je to len schválenie zámeru, 

čiže potom sa bude následne schvaľovať samotný spôsob. 

Mgr. Dzurilová - na akú dobu chce? 

Primátor mesta - na dobu neurčitú. 

Mgr. Šefčíková HKM - pre neho by bola výhodnejšia doba určitá, keďže sa chystá investovať. V prípade 

doby neurčitej mesto môže zmluvu kedykoľvek vypovedať, čiže pre neho je to určité riziko, ale zase ak sa 

má ísť týmto spôsobom formou osobitného zreteľa kde teda je možné zníženie nájomného, tak také sú 

pravidlá na dobu neurčitú, tam sa nedá určiť doba určitá dlhšia ako jeden rok. 

Primátor mesta - mesto nebude musieť na to vynaložiť žiadne náklady, tak ako to bolo aj v tej skúšobnej 

dobe. 

Ing. Grega - nájom vleku, chaty a pozemkov mal doteraz turistický oddiel, takže tento nájom sa ruší, alebo 

pokračujeme dohodou, ktorú sme mali tri mesiace.  

Primátor mesta - v nájme to mal 1.ŠK Tatran s ktorým sme to ukončili.  

Ing. Jánošík - v prenájme to malo občianske združenie Vlašania Vlašanom, oni to užívali v lete, my v zime. 

V tejto súvislosti sa chcem spýtať či Vlašania Vlašanom či ešte figurujú, či nevznikol nejaký rozpor, možno 

to je už poriešené. 

Primátor mesta - podľa mojich vedomostí, to nemali Vlašania Vlašanom, ale 1. ŠK Tatran, tá zmluva bola 

ukončená dohodou. Teraz bude uzavretá zmluva medzi mestom a záujemcom. 

Ing. Grega – keď bola skúšobná doba, malo mesto nejaký problém, alebo aká bola skúsenosť za tie tri 

mesiace. 

Primátor mesta – bola prevažne pozitívna až na pár nejakých pripomienok ohľadom občerstvenia, niekto si 

vyžadoval hudbu, nejaké sedenie atď. Čo sa týka prevádzkovania a spôsobu nie. Ja osobne som nepostrehol 

žiadne sťažnosti. 

Ing. arch. Čurilla - ohľadom zľavy. 

Ing. Kočišová – nakoniec dal všetkým zľavu. 

Primátor mesta - bol problém s preukazovaním, tak dal zľavu všetkým. Bude to pokračovať aj v lete čo sa 

týka prenájmu bicyklov. 

p. Šiška - máme nejaký výsledok hospodárenia s majetkom za posledné tri mesiace od kedy to dostal do 

nájmu? 

Primátor mesta – nemali sme žiadne náklady, neplatili sme za elektriku ani za nič iné a stredisko fungovalo. 

p. Šiška - mňa zaujíma otázka, či keď prenajímalo tretej osobe 1.ŠK Tatran či peniaze, ktoré zaplatí nájomca 

pôjdu Mestu Spišské Vlachy alebo 1.ŠK Tatran, lebo nájomnú zmluvu má uzavretú s 1.ŠK Tatran nie 

s mestom. 

Mgr. Šefčíková HKM - neviem či tam bolo nejaké nájomné dohodnuté. 

p. Šiška - tak minimálne náklady, lebo tie znáša mesto na prevádzku vleku. 

Mgr. Šefčíková HKM - áno, ale samotný nájom, ten bol asi symbolický. 

Ing. Jánošík - čo sa týka technickej veci, ľudia si pochvaľovali úpravu svahu, takže po tej stránke je 

spokojnosť, kvalita išla hore. 

Primátor mesta - to bol cieľ nás všetkých.   

p. Šiška - na kultúrno-školskej komisii predniesol p. Jánošík čo sa týka preukazovania nejakej výhody, či už 

je to nejaké karta, ktorú môžeme vydať Vlašanom trvalého pobytu, aby zrovnoprávnila Vlašanov v užívaní 

výhod, či to bude kultúrna akcia, športová akcia, či to bude lyžovanie Zahurou. Možno aj jemu zjednodušíme 

ten poplatok, ktorý mal pre Vlašanov, aby Vlašania videli aké výhody, že sú Vlašania na základe nejakej 
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karty. Spraviť jednotný systém na kultúru a šport na akcie kde sa vyberá vstupné ak chceme zvýhodňovať 

Vlašanov. 

Primátor mesta -  stanoviť presne koľko by mala byť zľava, resp. či to bude na každú akciu zvlášť. 

p. Šiška - každá akcia zvlášť, povedzme 8 – 10%. 

Primátor mesta - momentálne on ponúka viac ako 10%. Príďte s nejakým konkrétnym návrhom. 

JUDr. Ing. Kandrik – chcem upozorniť, keď prevážali ratrak, prevážali ho tak, že ratrak vyložili pri 

železničnej stanici a ratrak išiel po ceste až Zahurou. Keď sa prejdete pešo po ceste tak je po ratraku 

poškodený asfalt. Mám aj fotky, pošlem. Dajte pozor, keď budú dávať naspäť ratrak, aby ho preniesli na 

aute, nie aby šli na ratraku. 

Primátor mesta – viem, že išiel, ale vtedy bola hrubá vrstva ľadu na ceste. Dám si tú námahu a prejdem to. 

Upozorňoval som ich, že ak by ho viezli naspäť, nemôže ísť po asfalte, sú aj iné spôsoby ako ho previezť.  

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 14 Návrh na schválenie zámeru 

nájmu majetku mesta Spišské Vlachy žiadateľovi - KROMSPORT s.r.o.: Mestské zastupiteľstvo v 

Spišských Vlachoch schvaľuje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 101/IX/2023 bolo schválené.  

  

 

K bodu č. 15 Voľba členov Komisie finančnej a Komisie športovej – neposlanci 

 

 

p. Šiška – za členov finančnej komisie za neposlancov Ing. Michala Dzurilu a Ing. Ľubomíra Jureka. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Voľba členov Komisie finančnej 

a Komisie športovej – neposlanci: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 102/IX/2023 bolo schválené.  
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Bc. Labaš – navrhujem Ing. Ladislava Jurčišina, PaedDr. Ladislava Balucha, Mgr. Jozefa Salaja, Mareka 

Beleja. 

Ing. Kočišová – nestačia dvaja? 

Bc. Labaš – nie. 

Mgr. Dzurilová - ktorá komisia je početnejšia finančná, alebo športová? 

Primátor mesta - vo finančnej sú momentálne piati, v športovej sedem. 

Mgr. Dzurilová - je dôležitejšia? 

Bc. Labaš - je tam viac oddielov. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 15 Voľba členov Komisie finančnej 

a Komisie športovej – neposlanci: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch volí (uzn. v prílohe). 

 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Bc. Dávid Labaš 

Proti: Ing. Juraj Jánošík, Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 6 Proti: 3 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 103/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 16 Prešetrenie postupu a obstarania pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura 

 

 

p. Šiška – predniesol návrh uznesenia na vykonanie mimoriadnej kontroly na prešetrenie postupu a 

obstarania pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura. Návrh uznesenia: MsZ v Spišských Vlachoch, 

poveruje: Hlavnému kontrolórovi mesta Spišské Vlachy vykonať/preveriť: 

- kontrolu postupov pri príprave, obstarávaní, a odovzdávaní rekonštrukcie verejnej komunikácie Spišské 

Vlachy – rekreačná oblasť Zahura, 

- či bola vykonaná predbežná finančná kontrola, platné uznesenia MsZ, ako o schválení zámeru, tak zmene 

rozpočtu. Spôsob a výsledky verejného obstarávania a výberu zhotoviteľa rekonštrukcie, 

- či zhotoviteľ dodal položkový zoznam prác, a cenu za ich vykonanie, 

- či nedošlo k porušeniu zákonom stanovených podmienok pri hospodárnom nakladaní s majetkom obce. 

Mgr. Šefčíková HKM -  v poriadku. 

p. Šiška - pošlem aj písomne. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 16 Prešetrenie postupu a obstarania 

pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

poveruje (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, Mgr. Darina 

Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 
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Zdržal sa: Ing. Juraj Jánošík 

Nehlasoval: x 

Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 104/IX/2023 bolo schválené.  

 

Mgr. Šefčíková HKM – zákon o obecnom zriadení ukladá povinnosť kontrolórovi ak okrem výkonu funkcie 

kontrolóra má ešte iné zamestnanie, aby požiadal o súhlas s vykonaním inej zárobkovej činnosti. Keďže dnes 

došlo k tomu, že som bola opätovne zvolená do tejto funkcie tak musím opätovne požiadať o udelenie 

súhlasu s výkonom  inej zárobkovej činnosti, v mojom prípade je to výkon štátnej služby. V minulosti mi 

bol tento súhlas udelený. 

 

Primátor mesta – po prečítaní návrhu uznesenia dal hlasovať k bodu č. 16 Prešetrenie postupu a obstarania 

pri rekonštrukcii cesty – Spišské Vlachy – Zahura: Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 

udeľuje súhlas (uzn. v prílohe). 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. arch. Martin Čurilla, Milan Biroščák, Ing. Juraj Jánošík, Jozef Šiška, Ing. Viliam Grega, Ján Baloga, 

Mgr. Darina Dzurilová, Ing. Svetlana Kočišová, Bc. Dávid Labaš 

Proti: x 

Zdržal sa: x 

Nehlasoval: x 

Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 

 

Primátor mesta  konštatoval, že uznesenie č. 105/IX/2023 bolo schválené.  

 

 

K bodu č. 17 Činnosť komisií - výstupy 

 

 

Ing. arch. Čurilla – informoval o zasadnutí komisie výstavby a životného prostredia. Bližšie informácie 

k jednotlivým bodom sú uvedené v zápisnici komisie. 

 

Ing. Grega -  v krátkosti informoval prítomných poslancov o zasadnutí kultúrno-školskej komisie, kde bol 

prerokovaný plán kultúrnych podujatí na rok 2023 a informovanie k blížiacim sa výročiam jednotlivých 

organizácií pôsobiacich v meste Spišské Vlachy (30. výročie založenia folklórnej skupiny Radosť, 40. 

výročie založenia hudobnej skupiny Gregovci, 30. výročie znovuobnovenia dychovej hudby Vlašanka, 130. 

výročie založenia MŠ). V bode rôzne sme diskutovali o tom, že Dobrovoľný hasičský zbor taktiež oslavuje 

160. výročie. 

 

Primátor mesta – a mesto 780. výročie. 
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Finančná a športová komisia nezasadala, sociálna komisia zasadala pred predchádzajúcim zastupiteľstvom. 

 

 

K bodu č. 18 Rôzne  

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne pripomienky. 

 

K bodu č. 19 Interpelácie 

 

 

V tomto bode neboli podané žiadne interpelácie poslancov. 

 

 

 

K bodu č. 20 Záver 

 

Primátor mesta –  v závere sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a 6. zasadnutie MsZ o 18:41 hod. 

ukončil. 

 

 

V Spišských Vlachoch, dňa 24. apríla 2023 

 

 

 

 

  

…..................................................                                   .......................................................                                                                            

Vladimír Baloga                                 Mgr. Marta Tomašková                                                              

primátor mesta                                              prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice a prijatých uznesení:  

 

Ing. Svetlana Kočišová      ....................................................  

Bc. Dávid Labaš      ....................................................  




